
Protokól nr 37/2021 
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice 

z dnia 28 lipca 2021r. 

Obecni na posiedzeniu: 
1.  Grzegorz Partyka - Przewodniczący Komisji 
2.  Mariola Myszk - Członek Komisji 
3.  Daniel Wasielewski - Członek Komisji 
4.  Adrian Wenta - Członek Komisji 
5.  Herbert Rosin - Członek Komisji 

Porządek posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
3. Przyjęcie porządku posiedzenia Komisji. 
4. Omówienie wniosków i pism, które wpłynęły do Komisji oraz sprawy bieżące. 
5. Wnioski i opinie Komisji. 

Ad.! 

Pan Grzegorz Partyka - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 
Cewice przywitał  wszystkich członków Komisji i stwierdził  prawomocność  posiedzenia, 
ponieważ  obecni byli wszyscy członkowie Komisji. 

Ad.2 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice zapoznali się  
z protokołem Nr 36/202 1 z dnia 24 czerwca 2021 r., który został  przyjęty następującą  ilością  
głosów: 
za - 5 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.3 

Porządek posiedzenia przedstawiony przez Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji Rady Gminy Cewice został  przyjęty jednogłośnie (5 — za). 

Ad.4 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice na posiedzeniu w dniu 
28 lipca 2021 r. omawiała i zapoznała się  z niw pismami: 

a) pismo z dnia 04.06.202 1 r. - petycja w sprawie odbudowy linii kolei dla połączeń  
SKM z miejscowości Cewice do LęborkalGdyni/Gdańska poprzez nową  łącznicę. 
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Ad.5 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice na posiedzeniu w dniu 
28.07.202 1 r. jednogłośnie podjęła uchwałę  nr 2/202 1 w sprawie rozpoznania petycji 
w przedmiocie odbudowy linii kolei dla połączeń  SKM z miejscowości Cewice do 
Lęborka/Gdyni/Gdańska poprzez nową  łącznicę. Uchwała w załączeniu do niniejszego 
protokołu. 

Protok5ł  sporządziła: 

Przewodniczący 
KojiSkai, WnoskćĘ  Petycji 

Grzegorz „ar ka 
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